

Transtar 帶你去走走

Special Departure: (Sat)

19 JANUARY 2019

PRE CNY Food Trail
& Jalan Jalan @

S\$ 88 pp

Brief Itinerary:

- * Assemble at designated pick up point for coach departure to Johor [Pick-up point: #01-52A Golden Mile Tower @ 0615hrs]
- * After custom & immigration clearance, meet with our friendly tour guide and proceed for breakfast (own expenses)
- * Tour start with visit to frozen seafood wholesale **fresh frozen seafood such as prawns, lobster, crabs and etc...
- * Go on and discover products with Tong Garden, there's always something for everyone at any occasion.
- * Famous local pastries and cookies available for the next stop for coming CNY season
- * Enjoy your lunch @ local restaurant
- * Continue to Food manufacturer ** the leading company that is focused on the importing Food & Beverage Business.
- * Free and easy at shopping mall
- * Seafood dinner will be served at local seafood restaurant includes lucky draw
- * Home sweet home (ETD: 2130hrs)

(Note: Itinerary subject to change without prior notice dependson weather and traffic conditions)

行程:

- * 早上6点15分于#01-52A黄金大厦星运旅游办公室集合后出发
- * 由马来西亚导游接待前往享用早餐。早餐自费
- * 我们的第一站会在位于新山的冷冻海产批发店采购冷冻的新鲜海产
这边有新鲜的虾产、花枝、螃蟹、带子以及其他。。。
- * 采购了价廉物美的海产后,我们将前往Tong Garden, 在那儿有各式各样的坚果和干果类供选择
之后,我们将在特产专卖店逗留采购新年年货, 如纯手工精心制作的鸡蛋卷, 入口即化的番婆饼
快来把好吃的年饼带回家吧!
- * 当天的午餐就在位于新山著名的中餐馆享用。
- * 购买年货怎能少得了进口批发专卖店的进口特产呢! 您可在这儿买到各式各样牌子的特产喔!
- * 晚餐之前, 您们将在新山的大型购物中心有自由活动的时间。
之后, 我们将在著名的酒楼内享用丰盛的海鲜晚餐还有幸运抽奖等着您!
- * 晚餐后, 提着愉快的心情返回家园。

Package Includes:

- * 1 Day coach usage by 40-44 seaters
- * Total 02 meals inclusive of 1 lunch and 1 Seafood dinner
- * 1 Day tour program include entrance fee to tour sites
- * 1 Day local bilingual-speaking tour guide service
- * Tipping to tour guide and driver at RM6/pax/day
- * \$2 per person for Coach Insurance coverage up to \$25'000.

Note:

- * Itinerary and timing subject to change without prior notice
- * PZ transfer at Immigration whenever necessary
- * Min. Group Size 40 Passenger To Depart
- * Travel insurance, Visa Handling fee (if applicable)

Package Excludes:

- O Personal travel insurance and visa handling fee (if applicable)



明安 番婆饼纯手工蛋卷

